
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 522 

 

На 15 май 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно утвърждаване на образци на 

изборни книжа в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Севинч Солакова 

2. Проекти на решения относно допускане на партии и 

коалиции в частичните местни избори на 23.06.2024 г. 

   Докладват: Любомир Георгиев, Елка Стоянова, 

   Красимир Ципов 

3. Проект на решение относно допълнителна защита на 

специализираната хартия за машинно гласуване.  

  Докладва: Емил Войнов. 

4.  Доклади по административни преписки. 

   Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, Севинч 

   Солакова, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

   Елка Стоянова, Силвия, Стойчева, Гергана  

   Стоянова, Цветанка Георгиева. 

5. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

6. Проект на решение относно промяна в ОИК – Червен бряг. 

  Докладва: Георги Баханов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, 
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Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Гергана 

Стоянова. 

ОТСЪСТВА: Цветозар Томов. 

 

Заседанието бе открито в 10,37 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия, и от госпожа Росица Матева – зам.-председател на 

Комисията. 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Девет членове сме в залата – имаме кворум.  

Поради отпуск отсъства господин Цветозар Томов.  

Колегата Ганчева ме информира, че малко ще закъснее. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проект на решение относно утвърждаване на образци на 

изборни книжа в изборите на 9 юни 2024 г. Докладчик: Севинч 

Солакова 

2. Проекти на решения относно допускане на партии и 

коалиции в частичните местни избори на 23юни 2024 г. Докладчици: 

Любомир Георгиев, Елка Стоянова. 

3. Проект на решение относно допълнителна защита на 

специализираната хартия за машинно гласуване. Докладчик: Емил 

Войнов. 

4.  Доклади по административни преписки. Докладчици: Емил 

Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Елка Стоянова, Силвия, Стойчева, Гергана 

Стоянова, Цветанка Георгиева, Камелия Нейкова. 

5. Медийни пакети. Докладчик: Димитър Димитров. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Заповядайте, господин Войнов. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Предлагам нова точка: „Проект на решение 

относно допълнителна защита на специализираната хартия за 

машинно гласуване“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам „Проект 

на решение относно допълнителна защита на специализираната 

хартия за машинно гласуване“ да бъде точка трета с докладчик 

господин Емил Войнов. 

Точка трета: „Административни преписки“ ще стане точка 

четвърта, а точка „Медийни пакети“ ще стане точка пета. 

Други предложения по дневния ред има ли? 

Колеги, моля режим на гласуване с направените допълнения. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева), против – няма. 

 

Преминаваме към точка първа: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УТВЪРЖДАВАНЕ НА 

ОБРАЗЦИ НА ИЗБОРНИ КНИЖА В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа е 

публикуван проектът на решение за утвърждаване проекти на 

изборни книжа. Това е последната група изборни книги, които сме 

гледали на работна група. Предлагам да ги одобрим и да ги 

изпратим за обнародване в „Държавен вестник“. Това са приложения 

от № 127 до № 130.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения по проекта на решение с проектен 

№ 4965.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 
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Решението е № 3297-ЕП/НС/15.05.2024 г. 

Подлагам на гласуване изпращането на решението за 

обнародване в „Държавен вестник“. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

 

Преминаваме към точка втора: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ДОПУСКАНЕ НА 

ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ В ЧАСТИЧНИТЕ МЕСТНИ ИЗБОРИ НА 

23 ЮНИ 2024 Г. 

Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, предлагам ви проект с 

№ 4974 на решение относно допускане на партия БЪЛГАРСКА 

СОЦИАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА ПАРТИЯ за участие в частичния 

избор за кмет на кметство Громшин, община Бойчиновци, област 

Монтана, насрочен на 23 юни 2024 г.  

Постъпило е заявление от партия БЪЛГАРСКА 

СОЦИАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА ПАРТИЯ, представлявана от 

Йордан Ангелов Нихризов, заведено под № 23 на 14 май 2024 г. в 

регистъра на партиите за участие в частичния избор за кмет на 

кметство Громшин, община Бойчиновци, област Монтана, насрочен 

на 23 юни 2024 г. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

правно състояние на партията, издадено на 9 май 2024 г.  

Партията е регистрирана в Централната избирателна комисия  

с Решение № 2370-МИ от 12 септември 2023 г. за участие в общите 

избори за общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Към преписката е приложено удостоверение, че партията е 

представила финансови отчети за 2021-а, 2022-а и 2023 г., издадено 

от Сметната палата.  
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Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 10, буква 

„а“ и чл. 464 от Изборния кодекс предлагам Централната 

избирателна комисия да: 

„РЕШИ: 

Допуска партия БЪЛГАРСКА СОЦИАЛДЕМОКРАТИЧЕСКА 

ПАРТИЯ за участие в частичния избор за кмет на кметство 

Громшин, община Бойчиновци, област Монтана, насрочени на 

23 юни 2024 г.“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева), против – няма. 

Решението е № 3298-МИ/15.05.2024 г. 

 

Преминаваме към точка трета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ДОПЪЛНИТЕЛНА 

ЗАЩИТА НА СПЕЦИАЛИЗИРАНАТА ХАРТИЯ ЗА МАШИННО 

ГЛАСУВАНЕ.  

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, представям ви 

проект на решение относно допълнителна защита на 

специализираната хартия за машинно гласуване в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г.  

Тъй като в решението има конфиденциална информация, 

предлагам да изключим камерите и обсъждането да е само на 

стенографски запис. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване за изключване на камерата по време 
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на обсъжданията. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

Моля да се изключи камерата. (Камерата е изключена.) 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, решението е на основание чл. 213, 

ал. 1 от Изборния кодекс, съгласно който специализираната хартия 

за машинно гласуване е с допълнителни защити, които се определят 

с решение на Централната избирателна комисия.  

В приложението са предложените допълнителни защити. 

Можете да ги видите и да се запознаете с тях. 

Предлагам, ако няма забележки, да приемем така предложения 

проект на решение. 

Предлагам в проекта на решение да отпадне последният абзац. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения или изказвания? Няма. 

Моля, преди да се подложи проектът за решение за гласуване, 

да се включи камерата. 

Колеги, моля режим на гласуване на решение с проектен 

№ 4064. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева,), против – 

няма. 

Решението е № 3299-ЕП/НС/15.05.2024 г. 

Госпожо Стоянова, имате ли готовност с вашия доклад по 

точка втора от дневния ред? Заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, проектен № 4971-МИ 

е допускане за участие в частични избори на коалиция „СИНЯ 

БЪЛГАРИЯ“ за участие в частичните избори за общински съветници 

и за кметове на 23 юни 2024 г. 
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Постъпило е заявление от коалицията, подписано от надлежно 

упълномощено лице. 

Към заявлението са приложени необходимите документи, в 

това число и удостоверения за актуално състояние на участващите в 

коалицията партии.  

Предвид обстоятелството, че вече сме регистрирали коалиция 

с Решение № 3266-МИ за участие в нови избори за общински 

съветници и за кметове  на 23 юни 2024 г. и че са налице законовите 

изисквания на Изборния кодекс и Решение № 1960-МИ от 3 август 

2023 г. на Централната избирателна комисия, предлагам да допуснем 

коалиция СИНЯ БЪЛГАРИЯ за участие в частичните избори, 

насрочени на 23 юни 2024 г.  

На коалицията да бъде издадено удостоверение. 

Наименованието на коалицията в бюлетината е: СИНЯ 

БЪЛГАРИЯ. 

Ако нямате предложения, моля да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

Решението е № 3300-МИ/15.05.2024 г. 

 

Преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте.  

Определям за малко да води госпожа Матева. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142/20 от 

14 май 2024 г. С него ни изпращат допълнителен списък с лица, за 

които молят да бъде осигурен достъп до склада. 
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Предлагам да го изпратим за проверка на МВР и ДАНС. 

Проектът за писмо е в моята папка. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, има ли други предложения? Не 

виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-03-286/2 от 

14 май 2024 г. Писмото е в отговор на нашето искане за становище 

относно писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-03-286. Докладвам становището 

на „Информационно обслужване“ АД за запознаване и предлагам да 

се обсъди на работна група.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

следващият докладчик съм аз. 

Докладвам ви за сведение писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-481/1 

от 15 май 2024 г., с което „Информационно обслужване“ АД ни 

информира, че са заличени двама кандидати, за които вчера 

изпратихме писмо.  

Колеги, докладвам ви писма от районни избирателни комисии. 

Едното писмо е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-487 от 14 май 2024 г. , с 

което ни се изпраща Решение № 66-НС от 14 май 2024 г. за 

заличаване регистрацията на кандидат от кандидатската листа на 

коалиция НЕУТРАЛНА БЪЛГАРИЯ. Това е кандидатът               В. 

Н.                      Ж., за когото ние изпратихме на районната 

избирателна комисия информация да бъде заличена регистрацията 

му, тъй като той не притежава българско гражданство. 

Следващото писмо е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-488 от 14 май 

2024 г. от РИК – Благоевград. С това писмо ни се изпраща Решение 

№ 55-НС от 14 май 2024 г., с което е заличена регистрацията на С.                    

С.                    С., с посочено ЕГН, регистриран под № 7 в листата на 
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партия ЗА ВЕЛИКА БЪЛГАРИЯ. 

Следващото писмо е от РИК – Монтана, с вх. № ЦИК-НС-10-

476 от 14 май 2024 г. Изпраща ни се Решение № 68-НС от 14 ма 

2024 г. за заличаване на регистрацията на кандидат в листата на 

коалиция „БСП за България“ на         А.           Б.                   А., 

регистриран под № 7 в листата на коалицията. 

Колеги, предлагам с едно общо писмо да изпратим на 

„Информационно обслужване“ АД копие от решенията и указания 

да бъдат заличени тримата кандидати в системата ….           и това да 

бъде отразено на страниците на ЦИК и на районните избирателни 

комисии.  

Други предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-МИ-07-223/1 от 

14 май 2024 г. от РИК – Враца, трябва да бъде, въпреки че писмото 

не е подписано. С това писмо ни се изпраща копие от касационна 

частна жалба от ОИК – Враца, срещу Fпределение № 680 от 3 март 

2024 г. по адм. дело № 627 на Административен съд – Враца, с което 

е обжалвано решението на Административен съд – Враца, по адм. 

дело № 627 в частта за разноските и становище на ОИК, депозирано 

във Върховния административен съд, IV-то отделение, във връзка с 

разпореждане на Върховния административен съд от 9 април 2024 г., 

с което оставя без движение жалбата на ОИК – Враца. 

Колеги, вчера ви докладвах разпореждането на Върховния 

административен съд, с което се указва на Централната избирателна 

комисия да внесе таксата по тази частна жалба. Дадох го на звено 

„Правна дейност“ за становище, но все още нямам такова. Надявам 

се да го имаме до края на деня, тъй като все пак има и определен от 

съда срок. Yе предоставя и тази преписка към другата и п ще я 
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докладвам заедно с другата преписка след предложение от звено 

„Правна дейност“. 

Oокладвам ви писмо с вх. № ЦИК-ЕП*НС-15-239/4 от 14 май 

2024 г. По електронна поща от Комисията по досиетата – отново 

неподписано писмо. Този път подател на писмо пише, че е Антония 

Топчева – директор на дирекция. 

Тя ни безпокои отново, тъй като до изборите оставали по-

малко от три седмици, а все още не била получена цялата 

информация и моли спешно да бъдат изпратени пълните списъци с 

нанесените данни. 

Колеги, ние вчера гласувахме писмо до Комисията по досиета, 

така че ви докладвам това писмо за сведение. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-ЕП-15-86 от 15 май 2024 г. 

от „Информационно обслужване“ АД във връзка с изпълнение на 

Договор № 14 и дейностите по криптирания обмен. Информират ни, 

че в контактната точка на Република България е получено писмо-

отговор на запитването за регистриран кандидат в България, който е 

гражданин на Франция.  

Писмото е получено чрез механизма на криптиран обмен и се 

посочва, че българският гражданин          Д.           А.           В. – там 

имаше още едно име, бяха четири имена – не е лишена от право да 

се кандидатира за член на Европейския парламент във Франция, така 

че всъщност регистрацията ѝ за член на Европейския парламент от 

Република България може да бъде запазена. Докладвам го за 

сведение. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-ЕПНС-17-464 от 14 май 

2024 г. от                     Е.         Н., която изразява становище по 

цветовете на бюлетините за членове на Европейския парламент и за 

Народно събрание. Докладвам го за сведение. Който желае, може да 

се запознае с него в папката с моите инициали. 

Докладвам ви за запознаване – във вътрешната мрежа, в папка 

с моите инициали има проект на искова молба до Върховния 

административен съд. Моля да се запознаете с нея.  
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В тази връзка ви предлагам да изпратим писмо до Главна 

дирекция ГРАО при МРРБ, с което да поискаме информация какъв е 

регистрираният настоящ адрес на          Х.          А.                К. с 

посочено ЕГН – има ли данни за връзка между Национална база 

данни „Население“ с подобни регистри, водени в Кралство Испания 

и има ли нормативен акт – вътрешен или европейски, който 

задължава Република България да обменя данни за регистрирани 

адреси между България и други държави – членки на Европейския 

съюз. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

Следващ докладчик е колегата Солакова.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писмо от Софийска област. Областният управител на област София 

ни изпраща сканирана своя заповед от 13 май 2024 г. за определяне 

на зала, в която те да се приемат секционните протоколи в 24-и 

изборен район, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-322/32 от 13 май 2024 г.  

За сведение докладвам писмо от област Добрич с вх. № ЦИК-

ЕПНС-05-446 от 14 май 2024 г. Изпращат ни, съгласуван с РИК, 

списък със секциите на територията на област Добрич без 

подвижните секционни избирателни комисии.  

В тази връзка предлагам с протоколно решение да възложим 

на деловодството всички писма от областните администрации и от 

районните избирателни комисии, ако сме получили такива писма, за 

секции на територията на изборния район, да се класират в 

обособена папка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложението? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Докладвам за сведение писмо от 

община Севлиево с вх. № ЦИК-МИ-06-231 от 14 май 2024 г. в частта 

му относно сключването на договор с Печатницата на БНБ за 

възлагане отпечатване на хартиени бюлетини с посочен тираж за 

първи и евентуално втори тур за избор на кмет на кметство 

Батушево в изборите на 23 юни 2024 г.  

Колеги, получили сме писмо от „Демакс Ди Пи Ай“ АД и от 

Печатницата на БНБ в изпълнение на Решение № 3265-ЕП/НС от 

8 май 2024 г. на Централната избирателна комисия относно 

осъществяване на контрол.  

Печатницата на БНБ ни информира, че ще използва като 

подизпълнител „Демакс Ди Пи Ай“ АД с цел обезпечаване на 

процеса за изпълнение на дейностите по обмена на информация чрез 

уеб базирана система. Приложено ни изпращат инструкция за работа 

със системата. 

Предлагам ви да изпратим писмо до всички районни 

избирателни комисии с приложена инструкция за работа със 

системата за управление за районните избирателни комисии в частта 

„Районни избирателни комисии“, за да може да са запознати и 

колегите с работата, да уведомим районните избирателни комисии, 

че уеб базираната система е активна и че следва да утвърдят 

графичния файл на бюлетината в най-кратък срок, но не по-късно от 

16 май 2024 г. Моля за такова писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. 

№ ЦИК-2562 от 14 май 2024 г. се представи за одобрение изготвена 

справка съгласно указание на министъра на финансите относно 

изпълнението на държавния бюджет за месечно разпределение на 

бюджета на Централната избирателна комисия, с уточнението, че 

съгласно указанията следва да бъде изпратено по електронната поща 

на отговарящия за Централната избирателна комисия служител от 

дирекция „Държавни разходи“ в Министерството на финансите. 

С оглед на интензивната работа на Централната избирателна 

комисия в случаите, в които няма корекция по бюджета на ЦИК, 

изпращането на подобни справки и изготвянето на месечното 

разпределение със средства от бюджета на Централната избирателна 

комисия, предлагам да се изпраща от главния счетоводител на 

отговорния служител в Министерството на финансите. 

Моля за протоколно решение в този смисъл. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 1 

(Йорданка Ганчева). 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от областния управител на 

област Благоевград има същото писмо като от област Ловеч до 

кметовете на общини с копие до Централната избирателна комисия 

и до районната избирателна комисия – уведомяват, че са изготвили 

печатите за комисиите по чл. 287, ал. 7. Дълго и напоително 

обясняват как са изпълнили първото решение на Централната 

избирателна комисия, а по второто имало противоречия и ще бъдат 
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предоставени. Писмото е от 14-и и не са съобразили, че вече сме си 

поправили решението, нищо че не сме получили тиража им в срок. 

Това писмо го докладвам за сведение. Хвала на администрацията на 

област Благоевград. 

Докладвам за сведение писмо от община Несебър. Имаме 

заведен препис на заповед за изменение и допълнение от 15 април 

2024 г.  Заповедта е от 2 май 2024 г. за промяна в адресите на секции 

с посочени номера.  

Предлагам ви да го изпратим на „Информационно 

обслужване“ АД за отразяване на тази корекция на страницата на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля режим 

на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо № ЦИК-ЕП/НС-15-

458 от 14 май 2024 г. сме получили списък на основния екип и на 

превозните средства за достъп до изчислителния пункт на 

Централната избирателна комисия. Писмото е от „Информационно 

обслужване“ АД.  

Предлагам да изпратим списъка на лицата на ДАНС и на МВР 

– в тази последователност, за извършване на проверка до 16 май 

2024 г., а в частта относно транспортните средства да изпратим 

писмо до главния секретар на Народното събрание и до началника 

на звено НСО за осигуряване на достъп. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна записка № ЦИК-2563 от 

15 май 2024 г. се предлага да изпратим писмо до главния секретар на 

Народното събрание с искане да ни предоставят имената на 

служителите от администрацията на Народното събрание, от 

посочени от нас дирекции, които да подпомагат дейността на 

Централната избирателна комисия, във връзка с произвеждането на 

изборите на 9 юни 2024 г. Посочени са сроковете, в които ще 

изпълняват дейностите. В писмото си ръководителите на звена освен 

имена, следва да посочат и дейностите, които ще бъдат възложени. 

Необходимите средства ще бъдат от план-сметката за разходите за 

произвеждане на изборите.  

Предлагам да изпратим писмо до главния секретар на 

Народното събрание с искане ръководителите на тези звена да ни 

предоставят списък на лицата с посочени дейности, които ще 

изпълняват, за подпомагане на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-06-188/2 от 

община Хасково сме получили писмо относно осигуряването на 

специализирана хартия за машинно гласуване.  

В тази връзка във вътрешната мрежа има изготвен проект на 

писмо до всички ОИК и до кметове на общини, където има 

насрочени нови и частични избори за общински съветници и за 

кметове. Може би така и ще го напишем: до кметовете на общини и 

до ОИК относно произвеждане на нови и частични избори на 23 юни 

2024 г., тъй като те са много на брой, да ги уведомим, че ролките със 
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специализирана хартия се осигуряват от Централната избирателна 

комисия, а относно графика за получаване ще бъдат уведомени 

допълнително – за графика и реда за получаване ще бъдат 

уведомени допълнително. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, да ви докладвам писмото за 

тиража на бюлетините да уведомим администрацията на 

Министерския съвет. Във вътрешната мрежа е проектът на писмо. 

Ще приложим справката без информацията за номерацията, защото 

не ги касае, за да бъдат информирани за заявения тираж на 

бюлетините по изборни райони за изборите за народни 

представители на 9 юни 2024 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-06-467 от 14 май 2024 г. от секретаря на община 

Хасково относно необходимостта от четири броя прозрачни 

избирателни кутии в избирателни секции, в които има и машинно 

гласуване в изборите на 9 юни 2024 г. Информира ни, че досега не са 

произвеждани избори, в които да са необходими по четири броя 

прозрачни избирателни кутии.  
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В тази връзка прави изчисления колко пари му трябват, колко 

са предвидените средства по ПМС № 100 от 11 април 2024 г.  за 

приемане на план-сметката, поставя въпроси и иска становище на 

Централната избирателна комисия по тези въпроси. Обръща 

внимание, че в предходни методически указания Централната 

избирателна комисия е дала такива указания, когато в една кутия се 

намери бюлетина, която не е предвидена точно за тази кутия, тя не 

се обявява за недействителна само на това основание, разбира се. 

Докладвам ви го за сведение и може би този въпрос също 

трябва да бъде поставен на срещата при господин Главчев, за да не 

се създава ненужно напрежение в случаите, когато това е излишно и 

не се налага да бъдат поставени конкретни въпроси с искане 

Централната избирателна комисия да се произнася по всеки един 

такъв. Централната избирателна комисия е органът, който се 

произнася принципно по всички въпроси по прилагането на 

Изборния кодекс. Частните случаи се решават от компетентните 

органи в чиито правомощия влизат тези задължения – в случая 

кметът на общината. И секретарят, вместо да поставя въпросите 

пред Централната избирателна комисия, е редно да изложи 

съображенията си пред кмета на община Хасково. 

Ето за пример община Две могили – уведомяват ни за 

възложена дейност по изработка и доставка на изборни материали – 

в частност избирателни кутии, съгласно указанията на Централната 

избирателна комисия. Докладвам ви го за сведение – вх. № ЦИК-

ЕПНС-06-475 от 14 май 2024 г. Ето така се прави.  

Сега идва ред на писмото, което не ми е много приятно да ви 

го докладвам – вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-453/1 от 14 май 2024 г. От 

Печатницата на БНБ ни информират за становище относно писмото, 

което изпратихме, с което ги информирахме за решение на 

Централната избирателна комисия, което предстои да се приеме, във 

връзка с осигуряване на допълнителни гаранции по сигурността на 

процеса по изработка и доставка на ролки със специализирана 

хартия за машинно гласуване.  
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Докладвам ви го за запознаване и обсъждане на работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам да 

препратим на Работна група „Избори“ за преценка и действие по 

компетентност писма с вх. №№ ЦИК-ЕП/НС-17-485, ЦИК-ЕП/НС-

17-486 и ЦИК-ЕП/НС-17-486/1 от 14 май 2024 г.  

С писмо да ги изпратим за преценка, действие по 

компетентност и уведомяване на Централната избирателна комисия 

при необходимост. Моля да гласуваме писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви мотивирано 

становище от посланика и ръководител на посолството на Република 

България в Япония, което е пристигнало директно в Централната 

избирателна комисия по електронната поща на ЦИК, с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-21-491 от 15 май 2024 г. и е мотивирано предложение на 

основание чл. 14, т. 4 от Изборния кодекс да бъде открита изборна 

секция в град Осака, като се посочват мотиви за това. 

Предлагам да изпратим това мотивирано становище до 

Работна група „Избори“ с искане за становище и предложение в 

срока по писмо с изх. № ЦИК-ЕП/НС-0272-6 от 14 май 2024 г., с 

което помолихме да ни бъдат изпратени мотивираните предложения 

в срок до 14,00 ч. на 16 май 2024 г. Предлагам писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, към момента е за сведение и 

запознаване и за приобщаване във връзка с работната група, която 

предстои, докладвам вх. № ЦИК-ЕП-15-85 от 15 май 2024 г. 

Постъпило е писмо във връзка с криптообмена. Информацията е от 

контактната точка на Република България за избиратели от Латвия, 

Люксембург, Швеция и Нидерландия, съгласно писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, следващ 

докладчик е господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение писма –вх. № 

ЦИК-МИ-17-87/3 от 14 май 2024 г. и вх. № ЦИК-МИ-17-87/4 от 14 

май 2024 г., във връзка с назначаването на състави на секционна 

избирателна комисия. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-471 от 14 май 

2024 г. То е с въпрос във връзка с правото на упражняване правото 

на гласуване в Германия, евентуално в Люксембург от госпожа 

Бобекова. Отговорът на поставения въпрос или отговори могат да се 

намерят на страницата на Централната избирателна комисия в 

съответната рубрика „Въпроси и отговори“. Това писмо също 

предлагам да остане за сведение. 

Докладвам също за сведение въпроса в писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-447 от 14 май 2024 г. относно вероятността да има 

балотаж на 16 юни 2024 г.  

Последното писмо е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-16-472 от 14 май 

2024 г. Писмото е от координатор на проекти на цитираната 

платформа с изразено желание за участие с регистриране на 

наблюдатели – международни, на изборите на 9 юни 2024 г. 

Предлагам проект на писмо в папката с мои инициали с 

№ 10021 до председателя на Работна група „Избори“ и постоянен 
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секретар на Министерството на външните работи за предприемане 

на действия по компетентност и отправяне на евентуална покана. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-346/1 

от 15 май 2024 г. сме получили уведомление от областния управител 

на област Видин за това, че всички материали от разяснителната 

кампания на Централната избирателна комисия са качени на сайта 

на областна администрация Видин. За сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-455 от 14 май 2024 г. от областния 

управител на област Варна, с което ни информират – с копие до 

Централната избирателна комисия, за броя на избирателните секции 

в област Варна, в които могат да гласуват избиратели с увредено 

зрение.  

Докладвам го за сведение, като ще възложа в деловодството да 

бъде обособена папка, в която да могат да се събират подобни 

писма, ако пристигат и от другите областни центрове, за да се 

обобщи информацията в случаите, когато се наложи да бъде 

ползвана. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-МИ-04-219 от 13 май 2024 г., 

което е от Областна дирекция на МВР – Благоевград, второ районно 

управление, с което се изисква информация за лицето                С.           

Г.                – какво качество е имало спрямо партия „Съюз на 
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свободните демократи“ в изборите през месец октомври 2023 г., като 

е посочено, че е във връзка с производство, по което се изисква тази 

информация.  

Подготвен е проект на отговор с писмо проектен № 9979, след 

извършена справка в системата. В регистъра към Централната 

избирателна комисия е записана информацията, с която фигурира 

там, съответно е приложено и извлечение от регистъра за 

регистрацията на съответното решение като общински съветник за 

тези избори.  

Моля да се запознаете с текста и да го подложим на гласуване 

за изпращане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, продължавам с два други 

доклада по запитване от граждани. Първото, което ще ви докладвам, 

е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-441 от 13 май 2024 г., е запитване от 

господин Красимир Костадинов, в което той казва, че в изборния 

ден ще бъде на санаториум в град Поморие – описва обстоятелствата 

кога, как ще пътува и в общи линии запитването е: как може да 

гласува в изборите на 9 юни 2024 г., при положение, че няма 

настоящ адрес в съответния град? 

 Считам, че този въпрос е включен в обхвата на подобен 

въпрос, за който имаме публикуван принципен отговор в предходни 

избори и затова предлагам в по-обобщен вариант да публикуваме в 

секцията „Въпроси и отговори“ отговор, който е наличен като текст 

в моята папка, като обобщим въпроса как могат да гласуват 

избирателите, които в изборния ден се намират в лечебни заведения, 
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домове за стари хора и други специализирани институции за 

предоставяне на социални услуги. Текстът, който фигурира като 

отговор, е идентичен с текст, който сме публикували и при 

предходни избори по този въпрос като отразим номерацията на 

съответните приложения от изборните книжа. Ако сте съгласни, 

моля да го подложим на гласуване и да бъде публикуван такъв 

въпрос и отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: И последно отново в тази тема е 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-448 от 14 май 2024 г. от господин        

П.        Г., който ни информира, че в периода, когато се провеждат 

изборите, ще се провежда и международно състезание по шах в град 

Приморско и съответно запитва как е възможно да участват на 

изборите.  

Начинът, по който е поставил въпроса и принципно това, 

което ги интересува, смятам, че може да бъде открито като отговор в 

публикуваните в рубриката ни „Въпроси и отговори“ – каква е 

възможността за гласуване на място в страната, където нямат 

регистриран адрес. Тоест отговорът е отрицателен.  

Това фигурира в нашата рубрика „Въпроси и отговори“, така 

че го докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви с 

вх. № ЦИК-НС-21-89 от 13 май 2024 г. писмо, което сме получили 

от Комисията за защита на личните данни, с което искат от 
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Централната избирателна комисия да им бъде предоставено заверено 

копие от страница, която е упомената – ред обозначен, от списък на 

лицата, подкрепили регистрацията на политическа партия, за 

участие в проведените на 2 октомври 2022 г. избори за народни 

представители.  

Предлагам ви да гласуваме писмо-отговор, с което 

предоставяме исканата информация на Комисията за защита на 

личните данни. Писмото е в моята папка, моля да го погледнете и 

ако нямате възражения да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 

няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, продължавам със 

следваща преписка, вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-462 от 14 май 2024 г. Тя е 

писмо от упълномощено лице на политическа партия с въпрос: 

„Може ли лице от състава на общинска избирателна комисия да бъде 

назначено в състава на секционна избирателна комисия?“  

Предлагам отговор, който да бъде публикуван в рубриката 

„Въпроси и отговори“. Моля да го погледнете в моя папка и ако 

нямате възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 

няма. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, продължавам с няколко 

писма от граждани с поставени в тях въпроси. С вх. № ЦИК-ЕП/НС-

17-454 от 14 май 2024 г. госпожа           П.           М. пита: „Как може 

да се гласува от избирател, който не се намира на постоянния си 

адрес в деня на изборите?“ 

Вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-489 от 14 май 2024 г. е от         Б.             

Г., който поставя въпроси, свързани с това кой може да бъде член на 

СИК и с отпуските на кандидатите. 

Вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-477 от 14 май 2024 г. е от        М.             

А.  с въпрос, свързан с гласуването по настоящ адрес.  

Всички тях ви докладвам за сведение, тъй като отговор на 

поставените въпроси се съдържа в рубриката „Въпроси и отговори“ 

на интернет страницата на Централната избирателна комисия и в 

материалите от обучителния портал, които също се намират на 

страницата на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието. Ще продължим в 16,00 ч., предвид и предстоящите ни 

срещи с друга институция. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 12 членове 

сме в залата – продължава заседанието на Централната избирателна 

комисия. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Моля да включите нова точка в дневния 

ред: Проект на решение относно промяна в ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да 

бъде точка шеста: Проект на решение относно промяна в ОИК с 

докладчик господин Баханов. 

Освен господин Баханов има ли други докладчици за новата 

точка? Няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да ме включите в точка втора. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други колеги?  

Колеги, моля да гласуваме дневния ред с направеното 

допълнение. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Господин Ципов, заповядайте с Вашия проект на решение в 

точка втора: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ДОПУСКАНЕ НА 

ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ В ЧАСТИЧНИТЕ МЕСТНИ ИЗБОРИ НА 

23 ЮНИ 2024 Г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно допускане на коалиция ЗАЕДНО ЗА 

СИЛНА ОБЩИНА за участие в частичните избори за кметове на 

кметства, насрочени на 23 юни 2024 г.  

Постъпило е заявление от коалицията, представлявана от 

Цветан Цветанов, чрез упълномощения представител Виктор 

Серафимов, заведено под № 7 на 15 май 2024 г. в регистъра на 

коалициите за участие в частичните избори. Заявлението е за 

участие във всичките 16 кметства, в които има насрочени избори за 

23 юни 2024 г. избори.  

Заявено е искане за наименованието на коалицията в 

бюлетината по следния начин: КП ЗАЕДНО ЗА СИЛНА ОБЩИНА. 

Към заявлението са приложени: Удостоверение за актуално 

правно състояние на партия ЗЕЛЕН СЪЮЗ, издадено на 07.05.2024 

г. от СГС по ф.д. № 574/2010 г.; Удостоверение за актуално правно 

състояние на партия „Републиканци за България“, издадено на 

07.05.2024 г. по ф.д. № 22/2020 г.; пълномощно от представляващия 

коалицията в полза на Виктор Владимиров Серафимов. 

Коалицията е регистрирана в ЦИК с Решение № 
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2258/07.09.2023 г. за участие в общите избори за общински 

съветници и кметове. 

Към преписката са приложени удостоверения, че партиите, 

участващи в коалицията са представили пред Сметната палата 

финансови отчети за 2021-а, 2022-а и 2023 г. 

Тъй като са спазени законовите изисквания и на Решение № 

2934/11.01.2024 г. на ЦИК ви предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Допуска коалиция ЗАЕДНО ЗА СИЛНА ОБЩИНА за участие 

в частичните избори за кметовете на кметства – всичките 16 

кметства, в които са насрочени избори на 23 юни 2024 г. 

Наименованието на коалицията в бюлетината е: КП ЗАЕДНО 

ЗА СИЛНА ОБЩИНА.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3301-МИ/15.05.2024 г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес има и още 

един проект на решение. 

Постъпило е заявление от партия ИМА ТАКЪВ НАРОД, 

представлявана от Станислав Трифонов, чрез упълномощения 

представител Тошко Йорданов Хаджитодоров, заведено под № 25 на 

15 май 2024 г. в регистъра на партиите за участие в частичните 

избори за всичките 156 кметства, в които има насрочени избори на 

23 юни 2024 г. 

Заявено е искане за наименованието на партията в бюлетината 

по следния начин: ПП ИМА ТАКЪВ НАРОД. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 
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правно състояние на партията, издадено на 07.05.2024 г. по ф.д. № 

6/2020 г. и пълномощно от представляващия партията в полза на 

Тошко Хаджитодоров. 

Партията е регистрирана в ЦИК с Решение № 2388-МИ/ 

13.09.2023 г. за участие в общите избори за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г. 

Към преписката е приложено удостоверение, че партията е 

представила финансови отчети за 2021-а, 2022-а и 2023 г., издадено 

от Сметната палата.  

На съответните основания ви предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Допуска партия ИМА ТАКЪВ НАРОД за участие в частичните 

избори за кметове на 16 кметства, в които има насрочени  частични 

избори на 23 юни 2024 г. 

Наименованието на партията в бюлетината е: ПП ИМА 

ТАКЪВ НАРОД.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3302-МИ/15.05.2024 г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, по повод постъпило заявление от 

ПП БЪЛГАРСКИ СОЦИАЛДЕМОКРАТИ да бъдат регистрирани за 

участие в частичния избор за кмет на кметство Баня, община 

Несебър, област Бургас на 23 юни 2024 г. ви предлагам да 

постановим решение, с което ги допускаме за участие в частичния 

избор, тъй като партията е представила необходимите документи. 

Била е регистрирана за участие в общите избори за общински 
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съветници и кметове на 29 октомври с наше Решение № 2260 и с 

оглед наличието на всички предпоставки за това, предлагам проект 

на решение с проектен номер 4982. 

Моля да се запознаете.  

Предлагам да допуснем партия БЪЛГАРСКИ 

СОЦИАЛДЕМОКРАТИ за участие в частичния избор за кмет на 

кметство Баня, община Несебър, област Бургас.  

Заявили са изписване в бюлетината: БЪЛГАРСКИ 

СОЦИАЛДЕМОКРАТИ без добавки и кавички, с главни букви. 

Моля, ако нямате бележки, да гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3303-МИ/15.05.2024 г. 

Господин Димитров, заповядайте в Административни 

преписки. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Докладвам вх. № ЦИК-ЕП-02-

79/10.05.2024 г. – писмо от постоянния секретар на Министерството 

на външните работи, Работна група „Избори“. Същият текст е 

повторен с ново писмо с вх. № ЦИК-ЕП-02-79-1/14.05.2024 г. И в 

двете писма се очаква от нас да посочим дата, на която да се 

срещнем с международни наблюдатели от ОССЕ/БДИЧ. Ще бъдат 

тук между 27 и 31 май, което е понеделник и петък. 

Трябва да напиша писмо, в което да посочим дата за среща. 

Колеги, в писмото-отговор ще посоча дата 28 май 2024 г. от 

14,00 ч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка със 

задълженията на „Сиела Норма“ АД по Договор № 10 относно 

инсталиране и конфигуриране на до 200 броя СУЕМГ за 

демонстрационни цели предлагам да им укажем как трябва да 

изглеждат електронните бюлетини за народни представители и за 

членове на Европейския парламент. 

Подготвил съм го в писмо, което да им изпратим, и да им 

укажем също да ни демонстрират подготвената демоверсия в 

утрешния ден в 17,00 ч. Проектът на писмо е в моя папка. 

Предлагам да вземем протоколно решение да им предадем с 

приемо-предавателен протокол 5 комплекта смарткарти от 

демонстрационната верига. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложния по проекта на писмо? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – 3 (Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Севинч Солакова). 

Госпожо Матева, заповядайте в точка четвърта. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви становище на 

юрисконсулт Тодорова във връзка с разпореждане на Върховен 

административен съд, което ви докладвах вчера.  

Днес ви докладвах и изпратени от Общинска избирателна 

комисия – Враца, частна жалба и становище, депозирано във 

Върховния административен съд. 

Предложението на юрисконсулт Т.           е да внесе 
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Централната избирателна комисия държавната такса в размер на 

30 лева, както е разпоредил Върховният административен съд. 

Аз го подкрепям и ви предлагам да го гласуваме, и да укажем 

на счетоводството да внесат таксата по сметката, посочена в 

разпореждането на съда, по входящия номер, който е посочен от 

съда. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви Определение № 

5934 от днешна дата на Върховен административен съд, по адм. дело 

№ 5018/2024 г., образувано по жалба на Карлос Контрера срещу 

Решение № 3267-ЕП/НС от 9 май 2024 г. на ЦИК.  

С това определение Върховният административен съд оставя 

без разглеждане жалбата и прекратява производството по делото. 

Докладвам го за сведение. 

Докладвам ви Определение на Административен съд – София-

град, № 5030/14.05.2024 г. на Девети касационен състав по адм. дело 

№ 4722 по описа на 2024 г. Това дело е образувано по жалби на 

няколко партии и коалиции срещу Решение № 3225-ЕП/НС от 7 май. 

С определението се конституират страните по делото и се насрочва 

делото за разглеждане на 17 май от 14,00 ч.  

Докладвах ви това обстоятелство, тъй като бяхме уведомени 

по телефона за насрочване на съдебното заседание – докладвам го за 

сведение. Очаквам, както е възложено вчера след доклада за 

насрочване на делото, от звено „Правна дейност“ да ни информират 

кой юрисконсулт предлагат да представлява Централната 

избирателна комисия по делото, тъй като трябва да има решение на 
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ЦИК да бъде упълномощен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в Административни преписки. 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо, което 

сме получили от „Архивистика“ ЕООД с вх. № ЦИК-15-

143/15.05.2024 г. За извършване на услугите по сключения договор 

на 16 май в четвъртък три лица са посочени с молба за достъп до 

сградата на Народното събрание. 

Предлагам ви да одобрим достъпа на тези служители на 

16 май, четвъртък, за изпълнение на дейности по договора. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и предложението? 

Подлагам го на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от кмета на община Сатовча 

сме получили писмо във връзка за прозрачни кутии, които следва да 

осигурят. Посочили са параметри, по които искат изрично 

становище на Централната избирателна комисия – докладвам го за 

сведение. 

Кметът на общината е длъжен да осигури необходимите 

изборни книжа и материали за оборудване на изборните помещения. 

Ако имате готовност, моля да одобрим заявката за тиража на 

бюлетините за Европейски парламент, за гласуване в изборите на 9 

юни по райони в страната.  

Предложението е във вътрешната мрежа с проектен номер 

1020. Номерацията е съобразена с утвърдените технически 

характеристики на бюлетините. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 
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изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам с протоколно 

решение да одобрим предпечатния образец на бюлетината за 

гласуване в изборите за народни представители в секциите извън 

страната съгласно решението за осъществяване на контрол при 

отпечатване на хартиените бюлетини – 3265-ЕП/НС/08.05.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте в точка четвърта. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-511 по електронната поща, като в 

отговор на наше писмо от вчера приложено са ни изпратили всички 

заявления за гласуване извън страната, подадени лично или чрез 

писмо в ДКП на Република България, като писмени заявления са 

подали общо шест български граждани чрез посолството. Доколкото 

ми е известно, дискът е пристигнал и в оригинал. 

Предлагам тези заявления да бъдат предадени на 

„Информационно обслужване“ АД за проверка, да бъдем уведомени 

от извършената проверка и да ни бъдат посочени местата, освен че 

те ще бъдат визуализирани в списъка на потвърдените места, в 

случай че отговарят на изискванията, с оглед информацията, която 
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сме изискали, да бъде посочено за кои места са тези заявления и 

каква е промяната на броя подадени и потвърдени заявления за 

всяко едно от местата след извършената проверка. 

Предлагам писмо до „Информационно обслужване“ АД и 

съответно да бъдат предадени заявленията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, в папка във вътрешната 

мрежа е писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-479-1/15.05.2024 г., като то е 

отговор на наше писмо с изх. № ЦИК-ЕП/НС-15-479/14.05.2024 г. и 

е във връзка с предоставяне на информация относно обработването 

на информацията за подадените заявления за гласуване извън 

страната. По т. 1, както ви казах, в оперативен порядък беше 

извършено обединяване на  различни изписвания на едно и също 

място за гласуване с оглед различното изписване с цел да се 

обобщят заявленията за всяко място. 

Предлагам ви да одобрим направените обединения по т. 1 от 

писмото с протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения по предложението на колегата 

Ганчева. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, моля да се запознаете с 

информацията, представена по т. 2 и да я обсъдим в работен 

порядък, тъй като това са местата, както сме поискали информация, 

където има повече от 40 или 40 заявления и които ще следва да 

вземем под внимание и да обсъдим при приемане на решението, с 

което окончателно ще определим местата и броя на избирателните 

секции за гласуване извън страната, като, както изискахме, 

таблицата е в различни цветове. 

По т. 3, където се сочи, че има различни начини на изписване 

на едно и също място, е било установено следното: подадени 

заявления, където има очевидна техническа грешка, както и 

посочените в другите два пункта. 

Предлагам да разгледаме при предаване на лицата на 

Министерството на външните работи след приемане на решението, 

на лицата, които имат право да гласуват с оглед съставянето на 

избирателните списъци. 

Това е моето предложение. Към момента го докладвам за 

обсъждане. 

Колеги, пропуснах да спомена в доклада си, че по отношение 

на изисканата информация за местата, където има подадени повече 

от 299 заявления за гласуване, няма такива места извън наше 

Решение № 3117. 

Уважаема госпожо Председател, ще помоля да правите 

забележка за разговорите, както в първата част правехте забележка, 

когато докладваха други колеги. Нека да имаме еднакъв подход към 

всички. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Съгласна съм, колега 

Ганчева. 

 

Господин Димитров заповядайте в точка пета: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, моля за малко търпение, имаме около 8 запитвания. 
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Започвам, както са постъпили: вх. № ЦИК-НС-18-

92/14.05.2024 г. – запитване от Телевизия „Евроком“ за медийния 

пакет на ПП ВЕЛИЧИЕ. Телевизията пита дали в медийния пакет са 

налични 21 388,80 лв. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-460/14.05.2024 г. Българското 

национално радио ни е изпратило запитване за пакета на ПП „Ние 

идваме“, относно стойността в размер на 5 460,00 лв. 

От Телевизия „Евроком“ имаме запитване за стойността на 

медийния пакет на независимия кандидат Кузман Илиев. 

Запитването е за налични 2760,00 лв. – вх. № ЦИК-ЕП-18-

83/14.05.2024 г. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-490/14.05.2024 г. сме получили 

запитване от ОФФ НЮЗ относно медийния пакет на партия „Глас 

народен“ на стойност 40 хиляди лева.  

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-473/14.05.2024 г. сме получили 

запитване от БНТ относно медийния пакет на ПП „Български гласъ“ 

на стойност 3000 лв. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-468/14.05.2024 г. Телевизия 

„Евроком“ е направила запитване относно медийния пакет на ПК 

„Граждански блок“ на стойност 18 768 лв. 

Последното запитване отново е от Телевизия „Евроком“ 

относно медийния пакет на ПП ВЕЛИЧИЕ. Запитването е за 

18 543,60 лв. Това са всички постъпили до вчерашния ден 

запитвания. 

Моля с едно протоколно решение да изпратим писмо, с което 

да потвърдим, че са налични сумите, които изброих в съответните 

медийни пакети. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

1 (Ерхан Чаушев). 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: В тази точка докладвам писмо, което 

сме получили от Информационна агенция „Блиц“. Молят ни да 

променим на нашата страница с тарифите на медиите линка към 

тарифата на „Блиц“. Може да направим това. Обърнали са ни 

внимание, че има грешка в линка, който е посочен в нашия списък, 

към тяхната агенция. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Твърде много време губим с тези заявки 

на, първо, неподписани от представители на въпросните медии. 

Второ, предлагам да качим на нашата страница една таблица, 

която да се актуализира всеки ден за всяка партия коя медия отива, 

колко пари остават по сметката на партията и тези, които ни пишат 

тези заявки, да си ги проверяват, а после ще видим какво остава 

накрая. 

Това е предложените ми и предлагам да го гласуваме. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Такава таблица има и тя всеки ден се 

попълва със заявките, тъй като ние още договори нямаме. Не са 

постъпвали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Смисълът на тези заявки е следният: дали 

тази медия е сигурна, че тази партия има отпуснати някакви пари.  

Смисълът на моето предложение беше просто да си качим 

една таблица на нашата страница с едно съобщение: не ми пиши 

заявки, а си го провери към коя дата колко пари са останали на тази 

партия. Накрая, като видим договорите, ние ще ги дадем или няма да 

дадем тези пари. Това е смисълът, ако не схванахте, на моето 

предложение – да не си играем 15 минути докладване на заявления. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението на господин Чаушев за 
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публикуване на таблица с информацията. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Можем да направим такава таблица. 

Въпросът е дали трябва само за заявките да правим таблица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Димитров, 

ще подложа на гласуване предложението на колегата Чаушев. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 3 

(Георги Баханов, Димитър Димитров, Росица Матева). 

(Реплики и шум в залата.) 

Колеги, моля за тишина в залата! 

Господин Димитров, продължете с Вашите доклади. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам ви за сведение 

три тарифи, изпратени ни от Пазарджик и Хасково с вх. № ЕП/НС-

18-428 – офертата е на ТЕЛЕМЕДИЯ. Ще бъде приобщена към 

останалите. С вх. № ЦИК-МИ-18-224/13.05.2024 г. имаме оферта от 

Esco Media Group от Хасково. Последното е от  Novinata.bg с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-18-440/13.05.2024 г. – за сведение бяха тези доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължаваме с 

точка шеста от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В СЪСТАВА 

НА ОИК. 

Господин Баханов, заповядайте с проекта на решение в ОИК. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, в папка с моите 

инициали би следвало да е качен проект на решение относно 

постъпило заявление за промяна в състава на ОИК – Червен бряг, 

област Плевен. 

Както знаете, по имейла с вчерашна дата беше получено 

заявление с вх. № ЦИК-МИ-09-202/09.05.2024 г. от Людмил 

Софрониев и Свилен Трифонов. 

След като направихме справка относно представителната 

власт на двете лица, видяхме, че пълномощното им е с изтекъл срок 
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на валидност. С вчерашна дата изпратихме писмо до 

представляващите коалиция „Продължаваме промяната“ – господин 

Петков, Василев, Иванов и Атанасов, да представят актуално 

пълномощно за лице или лица, които имат право да извършат такива 

промени. 

С вх. ЦИК-МИ-09-202-2/15.05.2024 г. са постъпили исканите 

документи, и в оригинал сме получили заявление от Светозар 

Георгиев Милчев, член на ОИК – Червен бряг, който моли да бъде 

освободен от длъжността член на ОИК – Червен бряг, поради 

обективна невъзможност да продължи да изпълнява поетите 

ангажименти, както и декларация в оригинал на Маринела Бенова 

Вълчанова, и копие от диплома за завършено висше образование на 

същата. Също така с този входящ номер от днешна дата са 

изпратени и пълномощни за преупълномощаване на няколко лица, 

между които са Людмил Георгиев и Свилен Трифонов със срок на 

валидност до 23 юли 2024 г. 

Нередностите по преписката са изправени. 

Предлагам ви проект на решение относно промени в състава 

на ОИК – Червен бряг, област Плевен. 

В Централната избирателна комисия е постъпило предложение 

с вх. № ЦИК-МИ-09-202/09.05.2024 г. от Людмил Георгиев 

Софрониев и Свилен Петров Трифонов, упълномощени 

представители на коалиция „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“, с предложение за промяна в състава ОИК 

– Червен бряг. Предлага се на мястото на Светозар Георгиев Милчев 

– член на ОИК, да бъде назначена Маринела Бенова Вълчанова. 

Към предложението са приложени: заявление от Светозар 

Георгиев Милчев за освобождаването му като член на ОИК; 

декларация по чл. 75, чл. 80 и чл. 81 във връзка с чл. 66 ал. 3 от 

Изборния кодекс и копие от дипломата за завършено висше 

образование на Маринела Бенова Вълчанова. 

Предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

следното решение: освобождава като член на ОИК – Червен бряг, 
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област Плевен Светозар Георгиев Милчев и анулира издаденото му 

удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Червен бряг, област Плевен, 

Маринела Бенова Вълчанова с посочено ЕГН, като на същата да се 

издаде съответното удостоверение за това й качество. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3304-МИ/15.05.2024 г. 

Колеги, има ли други доклади? 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за утре, 

16 май 2024 г., от 10,30 ч. 

(Закрито в 17,40 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

Стенографи: 

  Катя Данчева 

  Стефка Аличкова 


